



證券、期貨及期權佣金收費

Stock, Futures & Stock Options Service and Other Charges

產品類別 Product Categories	產品名稱 Product Name	貨幣 Currency	佣金# Commission #			
			電話下單佣金 By Phone		網上交易收費 i-Trade	
香港股票市場 HK Stock Market			收費 Charge	最低收費 Min. Charge	收費 Charge	最低收費 Min. Charge
香港股票 HK Stock		港元 HKD				
股票期權 HK Stock Options		港元 HKD				
環球股票市場 Global Stock Market						
美國股票 US Stock		美元 USD				
滬港通及深港通 Shanghai-HK Stock Connect/Shenzhen-HK Connect		人民幣 CNY				
其他： Other: _____						
香港期貨及期權 Hong Kong Futures & Options			電話下單佣金 (每張) By Phone (Per Contract)	網上交易收費 (每張) i-Trade (Per Contract)		
大型指數期貨 Index Futures	恒生指數期貨 Hang Seng Index Futures	港元 HKD				
	H 股指數期貨 H-shares Index Futures					
	恒生科技指數期貨 Hang Seng Tech Index Futures					
小型指數期貨 Mini-Index Futures	小型恒生指數期貨 Mini-Hang Seng Index Futures	港元 HKD				
	小型 H 股指數期貨 Mini-H-shares Index Futures					
大型指數期權 Index Options	恒生指數期權 Hang Seng Index Options	港元 HKD				
	H 股指數期權 H-shares Index Options					
	恒生科指期權 Hang Seng Tech Index Options					
小型指數期權 Mini-Index Options	小型恒生指數期權 Mini-Hang Seng Index Options	港元 HKD				
	小型 H 股指數期權 Mini-H-shares Index Options					

Version 202310

本文所載資料只供參考之用，並不構成有關投資的邀約。投資涉及風險，客戶應就本身的投資經驗、投資目標、財政資源及其他相關條件，小心衡量自己是否適合參與任何項目。投資產品價格可升可跌，買賣投資產品可導致虧損或盈利。相關條款及詳細說明以本公司公告之內容為準；條款與細則將不定時更新，恕不另行通知。

The above information does not constitute an offer, an invitation, a solicitation or a recommendation for any person to enter into any transaction. The above information is all for your information only and you should not make investment decisions based on this information. Changes or amendment of the information might be made at any time without prior notice.



匯率產品 FX Product	美元兌人民幣(香港)期貨 USD/CNH Futures	人民幣 CNY		
	美元兌人民幣(香港)期權 USD/CNH Options			
型匯率產品 Mini-FX Product	小型美元兌人民幣(香港)期貨 Mini USD/CNH Futures	人民幣 CNY		
MSCI 指數 MSCI Index	中國 A50 互聯互通指數 MSCI China A 50 Connect Index	美元 USD		
個股期貨 Single Stock Futures	股票期貨 Stock Futures	港元 HKD		
環球期貨及期權 Global Futures & Options			電話下單佣金 (每張) By Phone (Per Contract)	網上交易收費 (每張) i-Trade (Per Contract)
美國期貨 US Futures	期貨產品 Futures	美元 USD		
	小型期貨產品 Mini-Futures	美元 USD		
	微型期貨產品 Micro-Futures	美元 USD		
美國期權 US Options		美元 USD		
英國期貨 (倫敦金屬交易所) UK Futures (LME)		美元 USD		N/A
新加坡期貨 SGX Futures		美元 USD		
其他： Other: _____				

- 以上收費僅供參考。英皇證券有限公司及英皇期貨有限公司(「本公司」)有權不時修訂服務收費而不另行通知客戶。
The above fee schedule is for reference only. Emperor Securities Limited and Emperor Futures Limited (“Our Company”) reserves the right to amend the service charge(s) from time to time without prior notice to clients.
- 為保障閣下利益，請不時瀏覽本公司網址 (<http://www.EmperorCapital.com>) 以獲取相關投資產品的最新服務收費。如有任何查詢，歡迎隨時聯絡所屬之客戶經理或客戶服務部 (852) 2919 2919。
To protect your interest, you are advised to refer to our company website (<http://www.EmperorCapital.com>) from time to time to obtain the latest service charge(s) of relevant investment product(s). If you have any enquiry, you are welcome to contact your Relationship Manager or Customer Services Department at (852) 2919 2919.
- 本人/吾等已細閱及完全明白上述服務及收費詳情，並同意確認及接受所有內容。
I/We confirm I/we have read and fully understand the services charges mentioned above, and agree to confirm and accept all of them.

客戶簽署：

Client's Signature:

姓名：

Name:

日期：

Date:

Version 202310

本文所載資料只供參考之用，並不構成有關投資的邀約。投資涉及風險，客戶應就本身的投資經驗、投資目標、財政資源及其他相關條件，小心衡量自己是否適合參與任何項目。投資產品價格可升可跌，買賣投資產品可導致虧損或盈利。相關條款及詳細說明以本公司公告之內容為準；條款與細則將不定時更新，恕不另行通知。

The above information does not constitute an offer, an invitation, a solicitation or a recommendation for any person to enter into any transaction. The above information is all for your information only and you should not make investment decisions based on this information. Changes or amendment of the information might be made at any time without prior notice.